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PROTOKOŁ NrXIII/2011

z obrad sesji Rady Gminy Górno odbytych w dniu 12 grudnia 2011 roku w

lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.14.00 zakończano o godz, 18,30,

Lista obecności Radnych na sesji w załączeniu.
W sesji ponadto udziaŁwzięli:

1, Parr Przemysław Łysak - Wójt Gminy
2. Pan Paweł Marwicki - Z,caWojta Gminy
3. pani Mał goruataPrąlbysz Ławnicka - Dyrektor Biura Projektowego

oraz kierownicy referatow, jednostek organvacyjnych UG i sohysi oraz mieszkańcY

miejscowości Wola Jachowa i Skorzes7łce-

* projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwięrdzenie jej ważności.
?. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Uchwalęnie miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego GminY

Gorno ,,Wola Jachowa".
5. Uchwalenie miej scowe go planu zago spodarowania przestrzetvlego GminY

Górno ,,Skorzeszyce".
6. Podjecie uchwał w następujących sprawach.

Il prrystrytenia Gminy Óo.no do regionalnego systemu gospodarki odPadami

obej muj ąiymi proj ekt,,Budow a za&adu unieszkodliwiania odpadow dla

miasta Kielce i powiatu kieleckiego w Promniku",
2l zmianw bud:źecie gminy na 2011 rok,

3l zmiany do uchwałY N. XIVg2l2011 w sprawie ustalenia stawek podatkrr od

środkow transportolyych na terenie gminy nażalż rck,
7 . Informacja Wójta z dziŃalności w okresie międzysesyjnym.

8. Interpelacje, wolne wnioski.
9 . Odpowiedzi na interpelacje.
1 0. Zamknięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.l. Trzynastą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz

Skiba pr"Ó*odniczący Rady Gminy, ktory stwierdził , że w sesji bierzę udział 14

radnyŃ _ Rada Gmrny jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.2. pan Wojt zawnioskował o wprowadzenie dodatkowych punktów do projektu



porządku obrad, a mianowicie podjęcie uchwĄ w sprawie wykupu działki pod

d.ogę do przepompowni w Beczkowie w pkcie 6 ppkt 4, drugi projekt uchwały

Jęszcze do dyskusji w trakcie obrad.
Za wnioskiem Wojta głosowało 14 radnych.
Całośó porządku obrad sesji Rada Gminy przyjęła 14 głosami.

Ad.3. Protokół z poprzedniej sesji Rada Gminy przyjęła 14 głosami.

Ad.4. Projekt planu zagospodarowania przestrzennego m. Wola Jachowa przedstawił

pan Jerzy Kaczmarczyk ktory poinformował, ze w trakcie wykładania Planu
zgłoszonych zostało 90 uwag, ztego wójt nie uwzględnlł 67 uvłag dotyczyły one w
sŹczegolności, krryżówki w Woli Jachowej, rezerwy terenów pod drogę szybkiego

ruchu, trzębatu nadmienić, żetaki projekt planu został uzgodniony z GDDiA, duzo

uwag jest wniesionych do projektowanych terenów trsługowych od strony Krajna,

uwagi dotyczące dróg wewnętrznych na Pipale, jak równiez uwagi do

projektowanych terenów usługowych pod Bielinami, nowe tereny budowlane to te

ktore zostaĘ zapisarre w studium w 200'7 roku. Komisje na ostatnim posiedzeniu

wniosĘ duzo uwag do tego projektu planu, przede wszystkim do przebiegu trasy

nowej drogi szybkiego ruchu.
Mieszkańcy Woli Jachowej pani Emilia Krzysiek zapytńa dlaczego na podanie w
sprawie przeksńałcenia działki na budowlana zteręnów rolnych do tej pory nie

otrzymńa żadnej odpowiedzi, inny mieszkaniec stwierdzlł, żę na składane podania w
2aa7 roku do tej pory nie otrzymń iadnej odpowiedzi, pan Starrisław Cedro nie

zgadzasię z planowanymi terenami pod zalesienia ma zabtanę 2ha Pod zalesienia,

kto tak wymyślił zapytŃ.
parri Dyrektor nadmieniła, ze wynikało ta zustaleń studium w 2007 roku, zalesienia

bvły wytycz1ądo projektu planu, poniewaz był wydłużony okres przygotowania

pi*o* wesĄ dwie dodatkowe ustawy, nie byli w związku ztym dokonać nowYch

zmian,jak rownież wojt nie mógł tego uczynić, dziś tylko radni mogą dalej

decydować, bo taka jest procedura.
parr Stanisław Cędro radny z Woli Jachowej stwierdził, ze jeszcze jako sołtys

pamięta, że 2 raza był plan wykładany do wiadomości dla mieszkańców, nie wszyscy

Ó ty* wiedzieli ,w rwiązkuztym, że jest 100 uwag wniesionychprzezmieszkańcow
wnosi o odrzucenie tego planu w całości.
Pan Wojt podziękował mieszkańcom zaudztńw dzisiejszej sesji, nie powinno tak

być,taniewiedza ciągnie się już 8 lat, dziś ten plan może byó uchwalony lub

odrzucony w całości, on jako wójt nic tu nie moze zrobić, pomimo tego, że

zg}oszonych jest tyle uwag, nawet więcej niżw Cedzynie gdzte plan został

od.^.orry, wiąze się to z dodatkowymi kosźami. Nadmientł, że sąsiednia gmina

Bieliny w tym samym czasię rozpoczynała procedurę opracowywania planow Przez
tą samą firmę i dawno już plany uchwaliła. Na 11 planow mamy uchwalonych 4 z

czegojeden plan m. Bęczkow był. zasknżony do S/ojewody, ale został utrzymany w
mocy.



Pan Jan Sikora stwierdził, że na ostatnim wspólnym posiedzeniu 3 Komisji Rady
wstępnie zaakceptowano wniosek o odrzucenie planu zagospodarowania m. Wola
Jachowa ze względu na zgjoszonych duzo uwag przęzmieszkańców, on nie będzie
glo sował za takim planem.
Pan Wojt stwierdził, że parl Sikora juz przegłosował w studium tereny przęznaczonę

pod usfugi inzębabrać odpowiedzialnośc za to co się uchwallła.Teraz sąprotesty

mieszkńcow, plany są do wglądu jak rowni eż da wglądu jest przebieg trasy s-74

szybkiego ruchu, mieszkńcy na przerwie będą mogli się z nim zapoznać_

Pan radny Jan Sikora stwierdzlł, żejuz nie pamięta czy sam głosował za, to Rada

Gminy uchwaliła studium w 2007 roku, dziś się głosuje nad planem

zagospodarowania i on ręki nie podniesie za takim planem.
parr ridny Andrzej Łakomiec stwierdził, że skoro ustalono na komisj ach, że plan jest

do odrzucenia to po co dziś tu zbędne dyskusje, dać pod głosowanie i sprawa

zakończana.
pan przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego pana Stanisław Cedro

o odrzucenie projektu planu zagospodarowania m. Wola Jachowa.

Rada Gminy jednogłośnie 15 zazatv,lięrdziła wniosek.
projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przóstrzennego Gminy Gorno ,,Wola Jachowa" przedstawił pan Grzegorz Skiba,

Rada Gminy w głosowaniu 0 głosow za,15 przeciw nie podjęławlw uchwały.

Ad.5. Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Skorzeszyce.

pan lerzy Kaczmarczyk tadmienił, żę do planu zgloszone zostaĘ 53 uwagi z ktorych

wojt nie uwzględnlł 29.
W imieniu mieszkańców obecnych na sali uwagi do planu zgłosili:
pan wiceprzewodni czący Rady Gminy Jan Zielonka i pan radny Władysław
Kowalczyk :

1,1 uwzg\ędnić dwa pasy zabudowy na terenie 1.RM.2 zzaprojelłowaniem
dodatkowej drogi,
2l lwzględnić tereny usługowe w terenie działek nr 998, 999 pod betoniarnie, oraz

tereny budowlane obok,
3l tereny 1.ZR.8 zmięnió na tereny usługowe,
4/ likwidacja drogi 2.KDW.2,
S/uwzględnić dwa pasy zabudowy w terenię l,RMZ.1 i 1.R,2 z dodatkową drogą
6/ dostosować lokalizacje oczyszczalni ściekow do uzyskanej decyzji środowiskowej

7l przedłażenię terenów budowlanych łącznie z droga 1.KDD2,
8l powiększyć tereny budowlane 1.RM13 na terenie dzińęk 1331, 1333 o jedna linię
zabudowy,
9l zmienić na drogę wewnętrzną drogę 1.KDD4 na odciŃu od 1.KDD3 do 1. KDL.1.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie zabryierdzlławlzuwagi do Planu.
pan radny Wład}sław Kowalczyk zaplrtałjak długo będątrwaó poprawki do Planu i
studium.
pani dyrektor - nadmieniła, żę podstawą do opracowania projektow planow było

(



uchwalon e przęzRadę studium, jak rowniez obowiązl$ące przepisy prawne, jeŚli

chodzi terazo wprowadzenie zmiando planu to okres pół roku, natomiast Zmlana

studium 12 m-cy.
pan Wojt nadmienił, ze uwagi dziś przegłosowane i nowe projektowane drogi będą

wtązńy się ze zmianąstudium, które Rada przyjęła w 2007 roku, w rym samym

."uii. iąsiednia Gmina Bieliny i ta sama firma wykonała wszystkie plany w ciągu

14 m_cy i plany uchwalona,przęzrok czasu, a będzie to jutro łvpływały równiez do

niego rvnióski, ale sam nic nie mógł noblć, plan był do wglądu dla mieszkańców.

ozii do wglądu jest równiez koncepcj aprzebiegu nowej trasy s-74 jest dla

mieszkńców Skor zeszyc,w tej sprawie był na spotkanitr w GDDiA w Warszawie.

pani Krzysięk mieszkanka Skorzeszyc stwięrdziła, że mięszkańcY nie sązadowoleni

że mĄąwyłączane światło, zapytŃa dlaczego jest ono vrryłączane w nocy, a rano o

godz.7.00 lampy się świecą.
Fan Wojt stwióiOzł , że talł stan finansow przejął, muszą byó oszczędności, wte, że

nie jest to oszczędność popularna, oświetlenie uliczne to oświetlenie Pasa
drogowego, wyłączenie jest od godziny 24.a0 do 4.30, o tej porze jvżwszyscy

wrociti dó domów, robił objazdgminy, nie było w ogole ludzi, miał tylko jeden

telefon odnośnie l<radzieży, ale tam nie ma oświetlenia ulicznego, S4 ZęgW
astronomiczne i same rano wyłączają, sąsiednie gminy tez wyłączają światło w nocY,

m-cznie mamy ok. 20.000 zł zaoszczędzone.
pan radny Emil Machul stwięrdził, ze jest w pełni zmieszkńcami, jaka to

oszczędnośc na wyłączaniu światła, natomiast chwali się wójt sŃcesami
pop.ród.rikow w prasie za3 Ęs złotych, czemu pan o §m nie mówił, doProwadził

pan do takiej sytuacji, że w tej chwili w gminie nie ma skarbnika i dlatego tak się

dzieje.
pan Wojt stwierdził, ze oświetlenie jest przy drogach wojewódzkich i krajowYch, a

więc tam gdzie pan mieszka, a jeśli chodzi o artykuł to 2.500 zŁ,nię tylko rrasza

grninu, ale porostałe takżę promują się w prasie, jest to forma promocji naszej gminY,

oszczędności z tego tyfuŁu na pewno nie ma.
parr radny Jan Sikora- zap5Ąałjakie to oszczędności ztytułuwyłączania Światła

zmieniona winna być taryfa, zaplĄń ile kosztowało przeregulowanie zegatów,

oszczędno ść ż-3 tyŚ na wioskę to absrnd, zęgary sąII taryfowe, zobaczrymY jakie

będą Źt gotytułu oszczędności. Nalezy szukać środkow składaó wnioski o

aórirrurrsÓ* anla,a V/ojt nawet jednego wniosku nie złożył. nawet na dofinansowanie

rowów melioracyjnych, wojt zajmuje się inwigilacjąniektorych, a nie wnioskami.

Ad,6.1/ projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Gorno do regionalnego

systemu goŚpodarko odpadami przedstawił pan Paweł Marwicki - z-caWojta GminY,

ńory nadmiónił, że wstępnie projekt ten był omawiany na ostatnim wspÓlnYm

posied"erriu komisji, podjęcie tej uchwaĘ ma związek z nowa ustawąktora będzie

obowiąaywać od i st}cznia }aI}roku, musimy się określić o przystąpieniu do

odbioru śmieci w promniku, śmieci musząpodlegać recyklingowi, miasto Kielce na



tę inwestycję musi złoĘć wniosek o dofinansowanie, a by uzyskać efękt ekologiczny
musząbyć partnerzy czyli 14 gmin. Na terenie naszego wojewodztwa jest

wydzielonych 5 wysypisk, mamy 18 m-cy na wdrożenie tego programu do

30.06 2013 roku.
pan Wojt _ są gminy które juz podjęĘ uchwaĘ ale są takżę takie ktore jeszcze nie,

Rada Gminy upowaznia wojta do podpisania porozumienia z m. Kielce, w piątek w
tym temacie ma być spotkanie zPrezydentem Miasta Kielce, i moze nalezy się
jeszczewstrzymać z podjęciem uchwaŁ bo na pewno po spotkaniu będziemy
wiedzięli więcej i raz jeszczę tęmat ten przedyskutować na sesji, jeśli nie

podej miemy uchwab będziemy indywidualnie negocj ować miej sce składowania

śmieii, chodzi także o cenę. Mamy juz karrallzację w m. Krajno Zagorze gdziebyło
spisane porozumienie bez uzgodnień ceny za ścieki. Zapraponowal}a w chwili
o-becnej c erra przęz Gminę Bodzentyn dla ściekow z Krajna Zagorze to 12.00 ń za
lm 3 i w tym momencie jesteśmy skazani na niełaskę odbiorcy. Logika tęraz
nakazuje,by wstrzymać się z podjęciem uchwĄ.
pan radny Władysław Kowalczyk slwierdził, że wg niego uchwała w takiej formie i
treści tak, ale porozumienie jest nie do prryjęcia. gmina będzie płacić zawywózi
unieszkodliwianie śmieci wg regulaminu Kielc jaki uchwala, czy Rada będzie miała

wpływ na ustalenie ceny za śmieci moze być.
pan Paweł Marwicki cenę 1 metra sześciennego śmieci na wysypisku w Promniku
ustala Rada Miasta Kielce. Tak jest rówrnężw chwili obecnej Rada Gminy w GÓrnie

na wpĘw na wysokośó opłat za śmieci dla mieszkńcow do ZUK.
Pan przewodniczący Rady Gminy zawnioskował o przeniesienie tego Punktu obrad

na nistępną sesję, trzebamieć świadomość, żęjest to nieuchronne, musimy gdzieŚ

oddawaó śmieci, do ktoregoś wysypiska musimy je dowozić, segregować, poki co Są

wąĘliwości które będą wyjaśnione w piątek, ZIJKnasz odbiera Śmieci,w

Daleszycach jest powołana spółka i jest inaczej.
pan raóny Jan Sikora nadmienlł, żę sąobawy przedpodjęciem uchwaĘ wcześniej

teżbyły obawy ale Rada Gminy podjęła uchwałę o wskazaniu miejsca wywozu

śmieci w Promniku, teraz na pewno chcielibyśmy więcej informacji, tak bYło z
lokalizacj a oczyszczalni ścieków pierwsze miejsce były to grunty Miasta Kielce, i
Rada Gminy zmieniała lokalizację na grun§ w miejscowości Cedzyna_
pan Grzegoiz Skiba nadmienił, żę on takze jeszcze we wcześniejszej kadencji jak był

radnym już zabiegał o kanalizację Krajna, było miejsce na odprowadzeile Ściekow,

ale się nie udało, w tym momencie jest krzywdzące dla mieszkńca Krajna Zagorze

opłata 12 ńllm3 ściekow. Jeśli chodzi o porozumienie do uchwĄ - są słuszne

uwagi, terminy bardzo odległe azdo20ż8 roku, poczekajmy ztymtematem do

spotkania wojta zprezydentem Kielc. W nviązku z powyższym składa wniosek o

wycofanie tego punktu z porządku obrad sesji i przeniesienie go na nastęPną.

Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie przyjęławlz wniosek.

2l Zmiany w budzecie gminy na2a11 rok przedstawił panArtur Biskup zastęPca

skarbnika Gminy, który nadmienił, że rwiększa się dochody i wydatki buÓżetowe o



kwotę 8.ż69 zł, dokonuje się przeniesień na kwotę 132.8I2 zł,w mviązku zSmt
zmianamł aktualizuje się załącznik nr 4 zadaniainwestycyjne roczne do uchwałY

buóżetowej.
pan radny Jan Sikorazapytał skąd tyle środków na drogi gminne 110-000 zł.
pan paweł Marwicki _ śiodki te sąw buóźecie zabezpieczonę na zimowe utrzYmanie

drog, póki co nie ma zimy, w związku z Ęm przenosimy je do innych działow by

zachow ać dyscyplinę fi nansow.
projekt uchwały w sprawie zmian w budzecie gminy przedstawił pan Grzegorz

Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za podjęławlw uchwałę,

Uchwała Nr XIIV9912011 w zŃączeniu.

3l Zmianędo uchwaĘ Nr XIV92 lżan w sprawie określenia wysokoŚci stawek

podatku oł środkow transportowych na terenie gminy na2al2 rok przedstawił Pan

baweł Marwicki nadmięnił, z" chodzi o sprostowanie błędu pisarskiego w trchwalę

w § 1 ust.2 lit. H.
Projekt uchwały przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Raóa Gminy * gioro*aniu 15 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr XIIV1 aaDaII w zńączęnlrł

4/ Sprawę wykupu dziŃklw m. Bęczkow o pow. 75m2,nr 46013 przedstawiła Pani
Barbara Wołczyk, która nadmieniła, żę zasńakonieczrość poszerzenie Pasa

istniejącej d.ogr dojazdowej do przepompowni w Bęczkowie. Jest to'l5 m2 za cenę

53 zł za 1m2.
projekt uchwały w sprawie wykupu działktpołozonej w m. Beczków Przedstawił Pan

Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jedtlogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr XIIVl 0I 12011 w zńączeniu.

Ad.7. Pan Wojt złożyłinformacj ęz dztałalności w okresie międzysesyjnym -
nadmienił, że funkcję skarbnika Gminy pełni jego zastępca, jest nieprawdą co

wcześniej mowił rułny pan Machul, od nowego roku będziemy mięli skarbnika bYła

juz podjęla uchwała w Ę sprawie, a nowa parri skarbnik była obecna na sesji Prry
po*ołaniu. Jeśli chodzi owyłączanie światła to w ciągu dwoch tygodni

,aosrczędrono 9.500 zł w stosunku do analogicznego okresu roku PoPrzedniego, a

zwiększ}ła się ilość lamp . W okresie świątecznym od24 grudnia nie będzie

wyłączania światła. Uczistni czył w podsumowaniu rozgrywek rundY jesiennej GKS
GÓrrro ktory ządIII miejsce w grupie A. Wyłoniono w drodze przetargl wYkonawcę

na opraco*u*Ó projektow budowy chodnikow w m. Leszczyny i Beczkoq są

zabóryieczone siodki, kwota po przetargu ok. 88.000 zł. W dniu 8 grudnia

uczesinic zył we wspolnym pósiedzeniu Komisji. Wczoraj uczestniczYł w zebraniu

wiejskim w Radlinię, tunadmienił, ze uczestniczyłw zębraniach we wszYstkich

sołóctwach, zostaĘ t}lko podmąchocice termin zębrania,jeśli jest takaPotrzeba



zostanie ustalony z sohysem. Dziś był na spotkaniu w ZEORKu, jak równteżna

spotkaniu u prezydenta m. Kielce w sprawie funkcjonowania komunikacji miejskiej

do której dopłacamy z budżetu 550.000 ń,w roku przyszłym od lipca mogąbyc

zmiany. Nadmięnił, żę w m-cu grudniu zostało ńażonych 7 wnioskow o

dofinansowania w tym 4 do RpO, dofinansowanie 'ls-$aoń,jeden do Ministerstwa

kultury i dwa do wojewody w §m na 4 monitoringi szkoł, sąto projekty na które

mo zemy s ob ie pozwolić z udziałem naszych środko w,

Ad.8 i 9. W interpelacjach głos zabral|

1/ pan radny Andrzej Łakomiec zapytał dlaczego w Leszczynach przy szkole przy

drodze powiatowej Świecąlampy uli.rn., a w Beczkowie przy szkole nie. Z$asza

takżęuwzględnieńe * p.Ói.t .ió pr".prrrblprzy nowym chodniku adkrzyżówki do

ruęVjw Beczkowie, powołinie komisji do sprawy pana Grzegorczykai jej

wyjaśnienie, sprawa z poprzedniej sesji. zapytń .czy roTwńanajest możliwość

w}"kopienia'dr^ogi obof Kołomańskiego do pol i jakie to byłyby kosztY, bo temat

dojazdu do pol byłby załatwiony.

2lpaniradna Janina Rubak - zgjaszawyrownanie asfaltuptzy przystanku w Gornie

przy posesji nr 45,podziękowała wojtowi za wykonanie odwodnienia przy

I<rzyżówce w Gornie.

3lpatradny Jan zielonkazapyĄał kto łyygrał przetargna odśnieżante drog.

4l PanMarian Szlufik soĘs z Krajna Zagorze zg}aszaproblem kradzieĘ pokryw na

studzienkach - sprawa juz zgłoszona do ZUK,

5/ pani radna Aneta Dudzik zapytałakiedy będzie otwarcie drogi ekspresowej w

Cedzynie , z$oslłabrak przystńku prąl pary.lngu_w Cedzynie /wcześniej był przed

brrdową drogi/, jak rowni ei rgłasra-zniszczęnie tablicy informacyj nej, zap7Ąńa czy

szkoła * C.d"ynie jak rowniez pozostałe sąubezpięczone, pyta o to w zxłtązku z

|ładzieżąw Cedzynie.

6lpanradny Tadeusz Kmieć pyta w imieniu mieszkańców kiedy będzie podłączona

przepomp ownia w Bęczkowie.

7lpanJan pedrycz sohys zBeczkowazgłaszaram,ltzenie mozliwoŚci Przestawienia

znaku sTop na druga stronę na drodze Bęczkow podmąchocice ze względow

bezpieczeństwa.

8l pan Edward waldon sohys z podmąchocic zgłaszawycięcie krzakow przy drodze

Bęczkow podmąchocice, iestl cłroozi o wyłączanie światła w nocy lamp ulicznyclr to

popi..u takie działaniew-ojta temat bezdyskusyjny, na|eĘ szukaó oszczędności,



9lpaniradna Marzena Jamrozek - podziękowała za wykonanie PrzePustu r

odwodnienia, popieratakżęwniosek o wyłączanie lamp w nocy, lamPY ulicznę nie są

do oświetlania podworek.
po wypowiedziach w/w radnych po podniesieniu ręki do zabrania głosu PrZęZ

.adnego Sikorę pan Wojt powiedziń, żeby się radny streszczał bo nie będziemY tu

długo siedzieć.

10/ pan radny Jan Sikora ma prośbę by przy odśniezaniu nie zaPomnieó o PiPale jak

to bywało, traktujmy wszystkich mieszkńcow jednakowo, nie jesteśmy

mieszkńcami drugiej kategorii.

pan Wojt udzielił wyczerpujących odpowiedzina#z interpelacje m.inn że szkoła w

Lesrczynach i pewien odcinek drogi jest oświetlony bo taki jest Ńład z
transformatora, przetargna odśnie żanię łrrygtrał w II turze Pan BrYk Aleksander, droga

ekspresow a do ĆędzyrrY *a być oddana do uzytku przed świętami, Podłączenie
przepompowni będzie po podpisaniu aneksuzZBORKiem, przystanek jego

ustawieniewystąpizwnióskiómdoPowiatuojegoprz}^mocenie,nadmienił,ze
miasto Kielce.o*rri.z szuka oszczędności i tez wyłącza światło, dobrzejest gdY się

słyszy tu na sali głosy racjonalne, a nie jak pan radny wczoraj na zebraniu w

naafnie nic nie ńolvł o wyłączaniu światła bo Radlin jest oświetlony drogą

krajową a dziś zabiera głos w tej sprawie.

Ad.10. po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji Pan Gtzegorz

Skiba przewodniirący Rały Gminy zatlknfiobrady trzynastej sesji RadY GminY.

Na tym protokoł zakoilczono i podpisano.
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